
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców przy  
Szkole Podstawowej nr 1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie 

 z dnia 24.09.2020r. 
 

Lista obecności: Zał. Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Rodziców za rok 2019/2020 Aneta Lisicka rozpoczęła zebranie  o 

godzinie 18:00 

Stwierdziła quorum 18 osób 36 klas 

1. Poinformowała Przedstawicieli Rady Rodziców o zmianie porządku obrad, ze względu 

na prośbę Pani Dyrektor Anny Kurman. 

2. Pani p. Dyrektor Kurman odpowiedziała na przesłane wcześniej pytania rodziców  

 

• Cena obiadów pozostaje taka sama 5 zł - mimo tego, że obiady są jednodaniowe. 

Cena pozostaje ze względu na wzrost cen oraz konieczność wprowadzenia 

dezynfekcji itp.. Brak nowego przetargu na artykuły żywnościowe ze względu na 

pandemię, przedłużona została umowa z poprzednim wykonawcą. 

• Konkursy, główne wydarzenia szkolne będą się odbywać ale w ramach imprezy 

zamkniętej. 

• Szkoła jest otwarta od 7.45. Dzieci mają obowiązek wchodzić do szkoły razem z 

nauczycielem (opiekunem klasy) ze względu na kontrolę nad grupą. Dzieci nie mogą 

chodzić indywidualnie po szkole, bowiem w razie przypadku zakażenia, wychowawca 

powinien mieć wiedzę, z kim dziecko miało kontakt. Punkt przedszkolny  działa jak 

dotychczas. 

• Ogromna prośba, aby zabierać rzeczy z szatni. Po południu wszystko jest 

dezynfekowane. Dotyczy to również kapci, mają je uczniowie codziennie ze sobą 

przynosić.  

• W razie przypadków zakażeń Sanepid nie będzie zawieszał pracy całej szkoły, tylko 

grupami, zależnie od rozwijającej się sytuacji. W razie konieczności lekcje zdalne będą 

odbywać się zgodnie z planem lekcji w skróconym czasie: 30 – 45 minut. 

• Rozdanie kodów – w trakcie realizacji przez informatyka szkolnego. 

• Zalecenia sanepidu, są takie aby osoby z zewnątrz nie wchodziły na teren szkoły 

(dotyczy autorów, gości, osób prowadzących dodatkowych zajęć). Przy czym 

jednocześnie wiadomo, że niektórzy nasi nauczyciele prowadzą zajęcia w innych 

placówkach (mało nauczycieli). 

• Urodziny dzieci - kategorycznie zabronione przynoszenie cukierków. 

• Prośba o wcześniejsze publikacje na stronie szkoły jadłospisu została przyjęta. 

• Dzieci powyżej 4 klasy również mają prawo do opieki na świetlicy (biblioteka). 

• Zebrania z rodzicami oraz kolejne zebrania rady rodziców planowane są tylko on-line 

• 14.10.20 (ustawowo dzień wolny od nauki) – Dzień Nauczyciela – w tym dniu 

odbędzie się Ślubowanie 1-klasistów. Świetlica dostępna. 

• Zajęcia informatyki już się odbywają przy podłączonych komputerach. 



• 25.06.21 – KONIEC ROKU SZKOLNEGO 

• 18-29.01.21 – FERIE ZIMOWE – Prawdopodobnie przerwa nie będzie dotyczyła 

zerówek, prawdopodobieństwo 90% 

3. Pani Dyrektor Anna Kurman wystąpiła z wnioskiem o zaopiniowanie przez Radę 

Rodziców propozycji dni wolnych od zajęć dydaktycznych w roku szkolnym 2020/2021 

Dni wolne (8 dni) – nie dotyczy zerówek, które pracują w tych dniach normalnie: 

21-22.12 (2 dni) – przed świętami 

25-27.05 (3 dni) – egzaminy 8-klasistów 

04.06 (1 dzień) – piątek po Bożym Ciele 

23-24.06 (2 dni)  

4. Pani Dyrektor Kurman wystąpiła z prośbą o sfinansowanie przez Radę Rodziców zakupu 

tarcz dla klas pierwszych. 

5.  Przewodnicząca Aneta Lisicka przedstawiła ogólne sprawozdanie z działalności rady za 

rok 2019/20r. Poinformowała o braku sprawozdania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej  za 2019/20r. oraz braku otrzymania absolutorium za zeszły rok, co za tym 

idzie o  braku możliwości wejścia członków funkcyjnych Prezydium w skład nowego 

Prezydium. Zaproponowała były skład Prezydium, jako nowych członków  Komisji 

Rewizyjnej, w tym siebie jako Przewodniczącą Komisji. Następnie oddała głos Pani 

Skarbnik. 

6. Skarbnik-Malwina Pluta przedstawiła sprawozdanie finansowe, dodatkowo 

poinformowała iż: 

Finanse uzyskane z 1% na rzecz szkoły przeznaczone zostały w roku szkolnym 

2019/2020 na: 

a. tablicę multimedialną dla klas 0, z możliwością mobilną do klas 1. 

b. dwa mikroskopy biologiczne (jeden dla klas starszych, drugi dla klas 1-3). 

Zał. Nr 2 do protokołu – sprawozdanie finansowe 

7. Prowadząca zebranie Aneta Lisicka przeprowadziła wybory Przewodniczącego Rady 

Rodziców, Prezydium Rady oraz Komisji Rewizyjnej. 

 

Na stanowisko - Przewodniczącego Rady Rodziców zgłoszono kandydatury: 

Luiza Godlewska-Moroz  - 14 głosów 

Mariusz Gajak  - 2 głosy 

Wstrzymały się 2 osoby 

Przewodniczącą Rady Rodziców została: Luiza Godlewska-Moroz  

 

Na stanowisko  Wiceprzewodniczącej Rady Rodziców zgłoszono kandydatury: 

Monika Mierzewa  - 10 głosów 

Mariusz Gajak - 6 głosów 

Wstrzymały się 2 osoby 

Zastępcą Przewodniczącej Rady Rodziców została: Monika Mierzwa 

 

Do funkcji Skarbnika oraz  Sekretarza zgłoszono po jednej kandydaturze. 

Wybrano:  

Skarbnik - Beata Katarzyna Stegienko – 18 głosów 



Sekretarz - Karolina Kowalska – 18 głosów  

 

         Skład Komisji Rewizyjnej                                                                                                  

Przewodnicząca komisji rewizyjnej: Aneta Lisicka  

Członek komisji rewizyjnej: Malwina Pluta 

Członek komisji rewizyjnej: Mariusz Błądek 

Zał. Nr 3 do protokołu:  Uchwała 1/09/2020 

 

8. Przeprowadzono głosowanie uchwały  w sprawie zakupu tarcz dla klas pierwszych. 

Ustalono, że można na zakup tarcz przeznaczyć kwotę do 2.000,- zł. 

Wyniki głosowania: Tak -18; Nie-0 

Zał. Nr 4 do protokołu - Uchwała nr2/9/2020 

 

9. Przeprowadzono głosowanie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji  dni wolnych 
od zajęć dydaktycznych w roku szkolnym 2020/2021. 

Wyniki głosowania: Tak - 15; Nie-3 
Zał. Nr 5 do protokołu - Uchwała nr3/09/2020 

 
10.  Nowa przewodnicząca Rady Rodziców ze względu na panującą pandemię w Polsce, 

zakaz zgromadzeń oraz brak możliwości organizacji zebrań w budynku szkoły (tylko on-

line), zaproponowała komunikowanie się przedstawicieli RR za pomocą Grupy na Fb. 

Przedstawiciele klas zaakceptowali tą propozycję.  

Założenie grupy RR na Facebooku powierzono: Luiza Godlewska-Moroz 

 

11. Prezydium Rady za 2019/20r. zobowiązało się wystąpić ponownie do Komisji Rewizyjnej 

z prośbą o przygotowanie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z jej wnioskami. 

 

12.  Nastąpiła chwila na wolne wnioski przedstawicieli Rady: 

 

- przypomnienie o deklarowanych wpłatach do Rady Rodziców. Niższe wpłaty w 

2019/2020 w porównaniu z poprzednimi latami były najprawdopodobniej 

spowodowane pandemią. 

 

13.  Po wyczerpaniu tematów przewodniczący zamknął zebranie. 

 

 

 

 


